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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:398 Energimarknadsinspektionens effektivitet

I budgetpropositionen anslog regeringen mer medel till 
Energimarknadsinspektionen med hänvisning till att man ska komma i bättre 
balans kring handläggningen av koncessionsärenden och därmed kunna minska 
tiden för tillståndsprövningar. Detta är något som även Sverigedemokraterna 
står bakom och som är angeläget. 

Samtidigt kan det konstateras att ytterligare arbetsuppgifter har lagts på 
myndigheten, som godkännande eller undantag avseende exempelvis 
elnätsföretagens ägande av energilager, undantag för integrerade 
nätverkskomponenter, vissa beslut kopplade till stödtjänster och om vilken 
verksamhet ett elnätsföretag får bedriva vid sidan av elnätsverksamhet. Därför 
tillförde Sverigedemokraterna myndigheten 5 000 000 kronor utöver 
regeringens anslag för att öka tidseffektiviteten i handläggningen.

Mot bakgrund av detta vill jag rikta följande fråga till statsrådet Anders 
Ygeman:

 

Avser statsrådet att vidta ytterligare åtgärder för att öka 
Energimarknadsinspektionens effektivitet i handläggningen av ärenden?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-11
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


